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Date: ____________________________                         _____________________________التاريخ:  
From ____________________________                       _________________________________من:  
Address____________________________                  ______________________________ العنوان:  
Tell:  ____________________________                                    _________________________ التلفون 
SUBJECT: REQUEST FOR Tender
الموضوع :طلب عطاء
Addition for Disasters assistance and Development organization invites quotations for the following under listed items:
 تدعو منظمة المساعدة والتنمية في حالات الكوارث إلى تقديم عروض الأسعار لما يلي تحت البنود المدرجة. 
	#
	Description of items

الوصف
	Unit

الوحدة
	Qty

الكميية
	Unit price السعر
	Total Price

الجملة
	Is receipt and deportation to the organization’s warehouses within the state of Khartoum?

هل يتم الاستلام و الترحيل الي مستودعات المنظمة داخل ولاية الخرطوم
 

	1
	سكر ابيض بلورات  خالي من الشوائب عالي الجودة تعبئة 5 كيلو جوال بلاستيكي يوضح عليه طباعة الوزن - تاريخ الصلاحية -بلد المنشا
White sugar crystals, free of impurities, of high quality, packing 5 kg, a plastic bag showing the weight on it - expiration date - country of origin
	جوال 5 ك
	9524
	
	
	

	2
	دقيق قمح محسن   عالي الجودة   نسبة الاستخلاص 72%-77% تعبئة 20  كيلو جوال بلاستيكي يوضح عليه طباعة شعار  المانح مساحة    A3 في واجهه اما الواجهه الاخري تطبع عليه الوزن - تاريخ الصلاحية -بلد المنشا
High-quality refined wheat flour Extraction rate 72%-77% Filling 20 kg A plastic bag showing the printing of the donor's logo on an A3 area on one side, on the other side the weight is printed on it - the date of validity - the country of origin
	جوال 20 ك
	9524
	
	
	

	3
	عدس   خالي من الشوائب و الحشرات عالي الجودة تعبئة 3 كيلو  او تعبئة كيلو  يوضح عليه طباعة الوزن - تاريخ الصلاحية -بلد المنشا معباءة في اكياس من خامة السلفان لايقبل الاكياس النايلون العادية و لا يقبل كذلك الطباعة علي الورق ثم تلصق 
Lentils free of impurities and insects of high quality Packing 3 kg or packing 1 kg showing printing weight - expiry date - country of origin Packed in bags of sulfan material. Regular nylon bags are not accepted. Printing on paper and then sticking is not acceptable.
	جوال 3 ك
	9524
	
	
	

	4
	ملح طعام مسحون خالي من الشوائب ناصع البياض عالي الجودة تعبئة 1 كيلو   يوضح عليه طباعة الوزن - تاريخ الصلاحية -بلد المنشا
Powdered table salt Iodized, free of impurities, bright white, of high quality, packing 1 kilo, indicating the weight on it - expiration date - country of origin
	جوال 1 ك
	9524
	
	
	

	5
	زيت طعام زهرة الشمس  /  فول مسحوب الطعم و الرائحة او فول الصويا عالي النقاء و التكرير خالي من الشوائب تعبئة 1 ليتر قارورة بلاستيكية موضح  عليها طباعة الوزن - تاريخ الصلاحية -بلد المنشا
Edible cooking oil of Sunflower/ fava beans/soybean extracted with taste and smell of high purity and refining free of impurities Packing 1 liter plastic bottle with weight printing indicated - expiration date - country of origin
	قارورة 1 لتر
	9524
	
	
	

	6
	توريد جوال بلاستيك ابيض جودة عالية سعة 25 كيلو  50 x 75  اما النسيج 10 x 10  وزن -80 جم مطبوع علية شعار المانح حجم A3 
Supplying a high-quality white plastic (gurney) bag to hold 25 kg capacity, 50 x 75, and the fabric 10 x 10 weight - 80 gm, with the donor logo printed on it, A3 size
	جوال
	9524
	
	
	

	Totalالجمـــــــــــــــــلة  
	
	

	الجملة كتابة :-
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